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Els càmping es mostren contraris
a la mesura que vol impulsar el
ministeri de Turisme d’adequar
aparcaments per a autocarava-
nes. Els empresaris del sector re-

corden que en els darrens anys el
negoci ha anat a la baixa i adme-
ten la por a que aquesta actuació
pugui fer-los perdre clients. 

La majoria dels establiments
consultats entenen que si es cre-
en aquests espais, moltes carava-
nes optaran per utilitzar-los en

detriment dels càmpings. Per ai-
xò, alguns d’ells acceptarien la
mesura si es limités el temps d’es-
tada i el servei sigui de cobra-
ment. Sí es veu positiu, en canvi,
l’interès mostrat per Claudi Benet
per potenciar la xarxa de camins
de senderisme.

Els càmpings lamenten, però,
que les campanyes turístiques
que es fan des del Govern no els
tinguin en compte. A més, es
mostren disgustats pel fet que
Andorra no participa en cap fira
específica del sector.

Els càmpings, contraris als
aparcaments per caravanes

AGÈNCIES
Andorra la Vella

ETURISMEATEMEN QUE ELS FACIN PERDRE CLIENTS

ARXIU

El secretari d’Estat de Treball, Je-
sús de Tena, confia que els pri-
mers programes que han de sor-
gir del reglament de polítiques
actives d’ocupació puguin ini-
ciar-se abans de la tardor. Aques-
ta és la previsió amb la qual tre-
balla el Govern, que vol consultar
amb patronals i sindicats a l’hora
d’elaborar les actuacions concre-
tes. Durant una entrevista al pro-
grama El matinari, d’AD Ràdio,
De Tena va explicar que aquestes
mesures són una segona fase del
procés encetat ara fa uns mesos,
amb l’establiment de la prestació
per desocupació involuntària, de

la qual ja es beneficien fins a 57
persones.

“A títol personal, m’agradaria
que l’inici fos abans del novem-
bre, tot i que és complicat donar
una data”, va explicar el secretari
d’Estat. I és que, tot i que “el con-
tingut dels programes està força
avançat”, l’executiu vol consultar
abans amb “els agents socials” ja
que la intenció “és poder comple-
tar-los i rebre aportacions que
permetin millorar-los”. De Tena
avisa que “volem imprimir un rit-
me alt de treball” amb l’objectiu
de tenir-los enllestits al més aviat
possible ja que “s’ha d’afrontar
una situació de dificultat extrema

en la qual es troben diverses fa-
mílies”.

Segons el responsable de Tre-
ball, el reglament “va en la línia
amb la qual vam crear la presta-
ció per desocupació”, tot apun-
tant que “la lluita contra l’atur no
es pot basar només en polítiques
passives sinó que s’ha de com-
plementar amb accions actives
que ens permetin recapacitar la-
boralment les persones i millorar
el seu nivell d’adaptabilitat amb
mesures formatives”. De Tena
considera que amb aquesta ac-
tuació es dóna resposta a “una de
les idees que van sortir de la taula
de desenvolupament econòmic”.  

El secretari d’Estat, Jesús de Tena, confia que les
mesures estiguin en vigor abans de la tardor

El Govern consultarà
els agents socials
sobre els programes
actius d’ocupació
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ETREBALLAESTAN “MOLT AVANÇATS”, ASSEGURA

El Govern vol actuar amb

“un ritme ràpid” perquè

les mesures anunciades

aquesta setmana puguin

estar en vigor molt aviat ja

que “la situació és extrema

per a algunes famílies”.

FERNANDO GALINDO

Jesús de Tena

“Volem parlar amb els
agents socials per rebre
aportacions i millorar
els programes”

SECRETARI D’ESTAT DE TREBALL

“Volem imprimir un
ritme alt perquè s’ha
d’afrontar una situació
de dificultat extrema”

QUÈ HA DIT

Per poder afrontar les polítiques
actives d’ocupació, el consell de
ministres va aprovar el passat
23 de juny un avenç de fons de
fins a 696.000 euros. Aquesta
decisió, però, ha de ser autorit-
zada posteriorment pel Consell
General. De Tena es va mostrar
confiat que la petició, a diferèn-
cia d’altres crèdits demanats
anteriorment pel Govern, no ha
de trobar-se amb la negativa
dels grups a l’oposició.

“Quan va entrar el crèdit per
a la prestació per desocupació,
des d’Andorra pel Canvi es va
mostrar d’acord que les políti-
ques contra l’atur havien de ser
passives i actives i això no és
més que la segona fase”, va ar-
gumentar el secretari d’Estat,
que va expressar amb convicció
que “el Consell no ho tallarà”. 

Confia que no es
“tallaran” els fons
per a la mesura


